
 

 
Referat 

 

Styremøte nr. 4/2023-25 
 
 
Dato   Tirsdag 12. desember 2023 kl. 17.00 
 

Sted   Idrettens Hus, Lillehammer 
 
Til stede  
• Hovedstyret Kjetil Dahlen, Elin S. Kjeldsberg, Sigrid Snuggerud og Jon Monshaugen 
• Varamedlemmer  Jostein Fuglerud og Ronja H. Evertsen 
• Grenledere  Torger Fenstad, May Kristin Lønseth, Jørn Tore Linberg og  

                   Gunnar Vestad (for Torbjørn Broks Pettersen) 
• Admin  Marianne Myklebust og Ellie Lein  
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INNKALLING/REFERAT 
 

 
SAK 27 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 
 
 

Vedtak:  
Møteinnkalling godkjennes. 
Inhabilitet er vurdert, ingen anses som inhabile i saker på dagens saksliste. 

 
 
SAK 28 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 3/2023-25 
 
 

   Vedtak:  
   Referat nr. 3/2023-25 godkjennes.  

 
 
RAPPORTERING 
 
SAK 29 REGNSKAP pr. 30.11.23 

 

Regnskapsrapport pr. 30.11.23 ble gjennomgått på styremøtet. 
 
Resultatprognoser 2023 
... ser pr. 30.11.23 ut som følger: 
 

• Admin/styre            - 250.000 (underskudd) 
• Alpint                - 13.000 (underskudd)  
• Telemark   - 47.000 (underskudd) 
• Freestyle   - 11.000 (underskudd) 
• Hopp/kombinert       - 500 (underskudd) 
• Langrenn  + 27.000 (overskudd) 

 

Dette gir en prognose på et samlet underskudd på i underkant av 300.000. 
Samlet budsjettert resultat for 2023 var et underskudd på kr. 304.000. Vi 
lander med stor sannsynlighet nært budsjett totalt sett, men resultatene 
avviker noe fra budsjett i de ulike avdelingene. 
 

Prognosene for de andre grenene er relativt sikre. Alle underskuddene er 
‘styrte’ og skyldes økt pengebruk på aktivitet. 

 

 
 

https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/8-styret/2023-25/referat_3_2023-25_31.-oktober-2023.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-30.11.2023--til-styret.pdf


For styre/admin er det fortsatt noen usikre momenter, bl.a. 
momskompensasjon. Signalene tilsier at det skal utbetales full 
momskompensasjon, ihht. godkjent søknad vil dette gi drøyt 282.000. Men 
ingen ting er sikkert før oversikten legges ut ca. 20. desember. 

 

Til neste møte: Sette opp en samlet oversikt/regnskap over brukte midler til 
bredde- og rekrutteringsarbeidet i alle avdelinger/grener i 2023. 
 

 

Vedtak 
Regnskap pr. 30.11.2023 tas til etterretning 

 
 
SAK 30 STATUS SKIKLUBBUTVIKLER   

 

Marianne presenterte rapporteringsverktøyet som skiklubbutviklerne nå 
bruker, som gir et godt bilde av den totale aktiviteten som skiklubbutviklerne 
genererer. F.o.m. 2024 er det fint om alle kretsene får hver sin linje. 
 

Marianne skal presentere status for skiklubbutviklerprosjektet både på 
kretsledermøtet i Trondheim og skistyremøtet i desember, styret fikk en kort 
oppsummering. 
 

Fordeling av skisprell vinteren 2024 er nå klar. Dette blir Mariannes hovedfokus 
i løpet av sesongen.  

 
 

Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 
 

DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 
SAK 31  BUDSJETT 2024 

 

Budsjettforslag: 
• Styre/admin  
• Alle grener   

 
Kommentarer til budsjettene 

 

Styre/administrasjon 
Skikretstinget 2023 vedtok et rammebudsjett med et underskudd på kr. 
200.000. Budsjett for 2024 er lagt opp iht. dette. 
 

Grener 
Grenlederne presenterte sine respektive budsjettforslag på styremøtet. 

 
Vedtak: 
Styret godkjenner de framlagte forslagene til budsjett 2024 for alle 
avdelinger/grener. 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/budsjett-2024_styre-og-admin.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/budsjett-2024_alle-grener.pdf


 
SAK 32 HANDLINGSPLAN 2023-25, GODKJENNING AV TILTAK 

Oppfølging fra forrige møte, sak 24. 
 

Noen grener er i mål, mens noen mangler endelig forankring i sine komiteer 
/høstmøter. Endelig tiltaksplan gjennomgås og vedtas på neste styremøte. 
 
Tiltaksplanen ble gjennomgått på styremøtet. Det er ønskelig at planen 
oppdateres fortløpende, status vil bli tatt som fast punkt på styremøtene. 

 
Vedtak: 
Tiltaksplan for 2023-25 ble vedtatt 

 

 
 
SAK 33 STATUS TELEMARK 

Telemark har vært en del av Alpinkomiteen (AK) siden Skikretstinget 2019. 
Telemark har hele tiden hatt et medlem i komiteen. F.o.m. høsten 2023 har de 
også fått med et medlem til, slik at de er to stykker. 
 
Denne høsten har det vært en del frustrasjon i AK vedr. Telemark, Jørtik gjorde 
kort rede for dette på styremøtet. 
 
I referatet fra siste AK-møte, 27.11.23; 
 

Skille Alpint og Telemark? 
Det fremmes en sak for skikretsstyret om at Telemark ‘tas ut’ av Alpinkomiteen 
og at det opprettes et Telemark-utvalg, bestående av Anne Cathrine 
Heggheim Berge, Tor Ødegaard og Eirik Rykhus. Utvalget vil være ansvarlig for 
telemarkaktiviteten i skikretsen og vil være direkte underlagt skikretsstyret og 
rapportere til dem, dette inkluderer også økonomi og bruk av midler. Skistyret 
må evt. vurdere om Telemark sin plass skal løftes inn som sak på Skikretstinget 
2025. 

 
Etter noe diskusjon på styremøtet, landet styret på følgende vedtak: 

 
 

 Vedtak: 
• Styret vedtok at Telemark skilles ut fra Alpinkomiteen f.o.m. 01.01.2024 

og legges som et eget utvalg direkte underlagt skikretsstyret fram til 
Skikretstinget 2025. Utvalget rapporterer direkte til styret. 
 

• Sak om Telemark sin plass i organisasjonen må løftes på Skikretstinget i 
2025. 

 

• Telemark-utvalget innkalles til styremøtet 23. januar for å presentere 
sine planer for Telemark i skikretsen i et 5 års-perspektiv. 

 
 

 



SAK 34 STRATEGIARBEID NSF 2024-28, INNSPILL FRA KRETS 
 

Kjetil sitter i arbeidsgruppa for strategiarbeidet og gjorde kort rede for 
prosess og status i arbeidet. 

 
Generelle kommentarer fra styret; 
Det er viktig å videreføre det som allerede ligger i dagens Skiglede for alle 
2021-24. Mange av målene der har lenger horisont enn 2024 og bør 
videreføres, evt. endringer og tillegg må gjøres fordi det er nødvendig, ikke kun 
for endringens skyld. 
 

Det er også viktig å jobbe videre med å korte ned og konkretisere strategien. 
Målene bør brytes ned til å gjelde det nivået de skal omhandle (forbund, krets, 
klubb), og tillegg være tydelig på forskjellen mellom mål og tiltak. 
 
 
Svarene fra Klubbundersøkelsen 2023 er nå klare. Se svarene fra 
klubbundersøkelsen 2023, sortert på Oppland. 
 

31 respondenter har svart, nesten halvparten har falt fra underveis. Det er 
samme tendens i alle kretser, totalt sett har nesten 40% ‘falt fra’ underveis i 
undersøkelsen.  

 
NSF har bedt styret om en tilbakemelding knyttet til de tre punktene under, 
med utgangspunkt i klubbundersøkelsen for Oppland. Etter diskusjon på 
styremøtet landet styret på følgende; 
 

• Hva fungerer bra i kretsen? 
o Klubbene har godt tilrettelagt aktivitet for aldersgruppen 6-12 år 
o Skiklubbutvikleren er godt forankret i klubbene 
o Anleggssituasjonen i skikretsen er svært god 

 

• Hvor er det et forbedringspotensial? 
o Redusere frafallet i aldersgruppen 13-16 år 
o Ta opp konkurransen med andre idretter, f.eks. tenke mer 

helårsidrett med bl.a. rulleski  
o Jobbe for å øke engasjementet fra foreldre og andre frivillige 

 

• Andre viktige funn/læringspunkter? 
o Selve undersøkelsen er for omfattende, mange som faller fra, hvor 

riktig bilde av nå-situasjon i klubb-Norge? 
o Skiklubbutvikleren er sentral i Skiforbundets videre arbeid mot 

bredde- og rekrutteringsarbeidet i klubbene 
o Alle idretter opplever frafall, samtidig som de konkurrerer med 

hverandre om utøverne – dette bør løftes opp på et høyere nivå, 
dvs. NIF og særforbundene. 

  

 
Vedtak: 
Foreslåtte punkter over ble vedtatt. 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/oppland_klubbundersokelsen_2023.pdf


SAK 35 SAKER TIL KRETSLEDERMØTET 15-16. DESEMBER 
Kjetil representerer Oppland på kretsledermøtet i Trondheim 15-16. desember. 
 

Hovedtema for diskusjoner er bl.a. økonomi, finansiering av skiklubbutvikler-
prosjektet, fordeling av post 3-midler og saker til Skitinget 2024. 
 
Vedr. finansiering av skiklubbutviklerprosjektet 
Pr. 2023 fullfinansierer 6 av kretsene (inkl. Oppland) sin skiklubbutvikler (SKU), 
mens de 10 andre betaler en egenandel gitt ut fra en matrise. På 
kretsledermøtet vil det bli diskutert hvordan SKU-prosjektet skal finansieres i 
2024. 
 
 

AU kretsledere foreslår følgende tre alternativ: 
 

1. Bruke post 3 midler; Gitt at man viderefører vedtaket fra februar i år, vil 
vi kunne vedta å omfordele de kr 600 000,- som tilføres rekrutterings-
avdelingen til å dekke litt av underfinansieringen av SKU i de nevnte 6 
kretser. Dette vil gå utover NSF, som allerede har en hardt presset 
økonomi.  
 

2. Omfordele dagens lønnspott fra forbundet og fordele denne på 
samtlige 16 kretser. Det betyr at flere kretser må dekke noe mer av sin 
SKU selv. Hva det utgjør for den enkelte krets skal økonomisjefen regne 
ut for oss og vil bli ettersendt så snart dette foreligger. 

 

3. Fortsetter som i dag og håpe på fortsatt "godvilje" fra de 6 nevnte 
kretser. Vi tror vi må ta brevet som er skrevet av de 6 kretsene på alvor. 

 
 
Vedtak: 

• Styret anbefaler alternativ 2.  
 

• Dersom kretslederne lander på alternativ 3, blir det ekstra viktig at 
man i saken om fordeling av post 3-midler ser på muligheten for en 
vekting av fordeling krets framfor flat fordeling. 
 

 
 

SAK 36 MØTEPLAN 1. HALVÅR 2024 
Følgende møteplan foreslås: 

 
• Tirsdag 23. januar 
• Tirsdag 5. mars 
• Tirsdag 21. mai 

 
Skitinget i Bodø arrangeres helga 8-9. juni. 
Frist for å sende inn saker er 3 mnd før, dvs. 8. mars. 
Saksliste sendes ut senest 3 uker før, dvs. 18. mai. 
 

   
 Vedtak: 

Foreslåtte møteplan ble vedtatt 



 

INFORMASJON 

 
SAK 37 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN/GRENER 

 

Informasjonsmøte Randonee 
Kjetil deltok på informasjonsmøte via Teams 28.11.23 med informasjon fra 
Randonee. Presentasjon fra møtet er sendt til styret på epost. 

 
KM 2024 - oversikt 

  Kretsmesterskap 2024 arrangeres som følger: 
 

Langrenn 
• Lørdag 13. januar KM enkeltstart K, Svearennet 
• Lørdag 27. januar KM sprint K, Vind 
• Søndag 28. januar  KM fellesstart F, Vind 
• Søndag 7. april  KM stafett, Skeikampen 

 

  Alpint 
• Helga 10-11. februar KM SL og SSL, Hafjell 

 

Hopp/kombinert 
• Helga 10-11. februar KM Våler/Elverum 

 

  Freeski 
• Søndag 3. februar KM Slopestyle, Skeikampen 
• Søndag 4. februar KM Big Air, Skeikampen 

 
De respektive grenkomiteene har ansvar for å stille med representanter og 
medaljer fra skikretsen. 

  
 

Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 

 
 
 

SAK 38 INFORMASJON FRA GRENER 
 

Langrenn 
• Høstmøte torsdag 26. oktober, referat 
• LK-møte 4. desember, referat  

 
Alpint/telemark 

• Høstmøte torsdag 26. oktober, referat 
• AK-møte 27. november, referat  

 
 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/ec11c93af3b0403e88b9bd21434993fc/hostmote-2023_langrenn_referat.pdf
https://www.skiforbundet.no/globalassets/06-krets---medier/oppland/langrenn/lk/motereferat/osk_lk_4_motereferat-04.12.23.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9e162609bbcb4b58bc45bf2c3d25d9ab/osk_ak-hostmote-26.10.2023_referat.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9e162609bbcb4b58bc45bf2c3d25d9ab/osk_ak-mote-27.11.2023_referat.pdf


Hopp/kombinert 
• Høstmøte mandag 30. oktober, referat 
• HKK-møte 7. desember, referat 

 
Freestyle 

• Høstmøte søndag 12. november, referat 

 
 
Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 
 
 
SAK 39 EVENTUELT 
 

Nye retningslinjer for strømming av idrettsarrangement 
Jørtik stilte spørsmål til hvilke regler som nå gjelder mht. streaming fra 
idrettsarrangement. 
 

Idrettsstyret (NIF) vedtok 13. november 2023 nye, reviderte retningslinjer for 
strømming av idretten. 

Det skal IKKE strømmes fra arrangement der utøverne er under 15 år.  
Det åpnes opp for å strømme idrettsarrangementer med utøvere på høyt nivå i 
aldersklassene 15-18 år, men det må da innhentes samtykke fra foreldre. 

Særforbundene har etter NIFs lov eiendomsretten til arrangementer innenfor 
sin jurisdiksjon og skal fastsette rammer for strømming av arrangementer. 
Idrettsstyret forutsetter at avtaler med medieaktører som omfatter 
rettigheter til strømming av arrangementer for mindreårige, hensyntar de 
vedtatte retningslinjene. 

Skiforbundet har som utgangspunkt landet på at man flg 

 
KLIKK HER for å lese mer om vedtak og retningslinjer. 

 
 
Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 
  

 
 
Neste styremøte;  
Tirsdag 23. januar kl. 18.00  
 
 
Referent Ellie, 
Lillehammer, 13. desember 2023 
 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/353c86486b90494b8fed9f9577e0f568/osk_hostmote-2023_referat.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/353c86486b90494b8fed9f9577e0f568/osk_hkk_3_motereferat-07.12.2023.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/f214ec6cfed9495285937c0180878adc/osk_fk-hostmote-12.11.2023_referat.pdf
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2023/idrettsstyret-vedtok-nye-retningslinjer-for-stromming-av-idretten/

